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Protokół nr 8.2024 

sesji Rady Gminy Przytoczna z dnia 26 września 2024 r.  

 

Obrady rozpoczęto 26 września 2024 r. o godz. 13.00 a zakończono o godz. 15:50 tego 

samego dnia, w sali narad Urzędu Gminy Przytoczna. 

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski o godz. 13.00 otworzył sesję 

i na wstępie poinformował o transmitowaniu obrad i przetwarzaniu danych osobowych 

osób obecnych na sali. Po powitaniu radnych oraz gości oświadczył, że zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu 

rady gminy, wynoszącego 15 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji – listy obecności stanowią załączniki nr 1a, 1b, 1c do niniejszego 

protokołu.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad i zwrócił się  

z pytaniem, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Radna Żaneta Wrona zgłosiła wniosek o rozszerzenie porządku obrad  

o projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o dodanie przystanku kolejowego  

w Przytocznej 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

zgłoszony wniosek: 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Jolanta Góra, Zbigniew 

Klusek, Maria Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, 

Mirosław Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Danuta 

Szczyszyk, Żaneta Wrona 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski poddał pod 

głosowanie zmieniony porządek obrad ustalając kolejność wprowadzonego projektu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Jolanta Góra, Zbigniew 

Klusek, Maria Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, 

Mirosław Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Danuta 

Szczyszyk, Żaneta Wrona 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 
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Przewodniczący Rady Gminy podsumował, że porządek dzisiejszej sesji przedstawia się 

następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

− otwarcie sesji i stwierdzenie quorum, 

− ustalenie porządku obrad, 

− przyjęcie protokołu sesji nr  VII Rady Gminy Przytoczna. 

2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie od 29 sierpnia do 26 września 2024 r. 

3. Sprawozdanie z pracy komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Przytoczna o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Przytocznej. 

6. Informacja o sytuacji w rolnictwie na terenie Gminy Przytoczna. 

7. Podjęcie uchwał: 

• w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok; 

• w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przytoczna na lata 

2024-2034; 

• zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Klubie Dziecięcym 

„Domiś” w Przytocznej; 

• zmieniającej uchwałę w sprawie obniżenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

pedagogów, pedagogów specjalnych, logopedów, psychologów, doradców 

zawodowych i terapeutów pedagogicznych; 

• zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Przytoczna w 2024 roku; 

• w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części nieruchomości na 

okres do 20 lat; 

• w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Przytoczna; 

• w sprawie rozpatrzenia petycji o dodanie przystanku kolejowego w Przytocznej. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Mirosław Romanowski poinformował, że wobec braku zastrzeżeń  

i uwag do protokołu sesji nr VII, uważa się protokół za przyjęty.   

 

Ad 2. 

Wójt Bartłomiej Kucharyk odczytał sprawozdanie z działalności wójta  

w okresie od 29 sierpnia do 26 września 2024 r. – sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 

do protokołu. Następnie głos zabrali: 
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Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski – Panie Wójcie, w swoim 

wystąpieniu Pan wiele mówił o drogach. Wszystkie informacje były bardzo ciekawe  

i pewnie dla mieszkańców bardzo istotne, a ja bym chciał zapytać o drogę, której jeszcze 

nie ma, a mam nadzieję, że będzie za kilka lat, a mianowicie o obwodnicę Przytocznej,  

o inwestycję tak potrzebną dla bezpieczeństwa i komfortu życia mieszkańców. Czy 

mógłby Pan powiedzieć, na jakim etapie teraz jesteśmy, czy istnieje jakiekolwiek 

zagrożenie dla budowy tej drogi? 

Wójt Bartłomiej Kucharyk - Szanowni Państwo, na jakim etapie jesteśmy. Jesteśmy 

aktualnie na etapie praktycznie zakończenia już postępowania administracyjnego, jeśli 

chodzi o wydanie decyzji środowiskowej. Cały materiał dowodowy w tej sprawie został 

zgromadzony. Decyzja będzie bardzo obszerna, ponieważ wiele wniosków wpłynęło tutaj 

do Urzędu Gminy. Oczywiście zostały one uwzględnione. W związku z tym, że to co 

mówię - postępowanie trwało, do tego jeszcze była rozprawa administracyjna, trochę się 

wydarzyło to postępowanie z tego powodu, ale to też było na wniosek mieszkańców. 

Uszanowaliśmy tutaj wniosek mieszkańców. W związku z powyższym ta rozprawa była 

przeprowadzona i jesteśmy praktycznie już na ostatnim etapie. Lada dzień ta decyzja 

zostanie wydana. Jeśli chodzi o zagrożenia, to pytanie jest bardziej do przedstawicieli 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. Pan dyrektor, który był 5 sierpnia na 

spotkaniu, mówił o tym, że to są nie tylko doniesienia medialne, ale również wypowiedział 

się na ten temat, że problem z tą obwodnicą - niestety środków finansowych jest mniej 

niż potrzeb. W związku z powyższym nie chciałbym tego powiedzieć, Pan dyrektor 

powiedział to na spotkaniu, więc Państwo wiecie, że niektóre inwestycje - oby nie - ale 

mogą być zagrożone. Z pewnością będą te, które nie będą realizowane zgodnie  

z harmonogramem, który sobie GDDKiA założyła do realizacji tych zadań. Przy okazji, jak 

już się na ten temat mogę wypowiedzieć, chciałbym też zaapelować - i bardzo mocno 

zaapelować - o rozsądek w tej sprawie. Inwestycja ta budzi wiele emocji. I mój gorący 

apel jest taki, aby te emocje nie wzięły górę nad rozsądkiem. Dlatego apeluję o rozsądek 

w tej sprawie. Abyśmy podejmowali takie działania, które będą służyły dobru 

mieszkańców gminy Przytocznej. Takie inwestycje, które są warte setki milionów złotych, 

buduje się raz na kilkaset lat. Musimy sobie zdawać sprawę z powagi sytuacji, jaką tutaj 

mamy na terenie gminy Przytoczna i zrobić wszystko jako mieszkańcy tej gminy, żeby ta 

inwestycja powstała, a nie żeby w jakikolwiek sposób utrudniać jej realizację. Tak?  

I jeszcze raz apeluję naprawdę o rozsądek w tej sprawie i jeszcze raz - rozsądek, żeby 

emocje i osobiste animozje nie wzięły tutaj góry. 

Na tym dyskusję zakończono. 

 

Ad 3. 

Sprawozdanie z pracy komisji stałych w okresie międzysesyjnym przedstawili: 

1) Danuta Szczyszyk Przewodnicząca Komisji Edukacji i Spraw Społecznych, 

2) Sylwester Mędryk Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Bezpieczeństwa Publicznego, 
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3) Żaneta Wrona Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

4) Waldemar Maciąg Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

Na tym temat wyczerpano. 

Ad 4. 

Przewodniczący Rady Gminy Przytoczna Mirosław Romanowski - właściwie moje 

działania znalazły swoje odzwierciedlenie tutaj w pracach komisji. Do Biura Rady  

w okresie międzysesyjnym wpłynęło wiele pism. Między innymi to pismo od Nadleśnictwa 

Międzychód o uznanie lasów za ochronne według wyłącznego zakazu i dołączonej mapy, 

dosyć obszernej, dużej, dlatego też nie zamieszczaliśmy tej informacji na eSesji, 

ponieważ rozmiary pewnie były nieczytelne wówczas, ale mapa jest do wglądu. I tak jak 

tutaj Pan Przewodniczący Komisji Finansów wspominał, pracownik nie mógł przybyć, ale 

jeżeli Państwo są zainteresowani i oczekują jakichś wyjaśnień, informacji na ten temat, to 

prosimy o składanie tutaj do nas pytań. My te pytania prześlemy do Nadleśnictwa  

w Międzychodzie i ewentualnie wówczas albo uzyskamy odpowiedzi na te pytania, albo, 

mam nadzieję, przyjedzie do nas przedstawiciel Nadleśnictwa. Ja między innymi mam 

takie jedno pytanie, czy objęcie tych lasów, uznanie ich za ochronne według załącznika, 

który był przedstawiony, będzie miało wpływ na przykład na nasze miejscowe plany 

zagospodarowania przestrzennego? Bo tego nie wiemy, z czym teraz będzie się wiązało. 

Więc takie jedno pytanie na pewno skierujemy do Nadleśnictwa Międzychód. Następnie 

otrzymaliśmy informację z Zespołu Parków Krajobrazowych. Pan Przewodniczący już 

tutaj o tym wspominał, nie będę powtarzał. Dalej, analizowałem pismo w sprawie 

wykonania prac budowlanych w aptece. Następnie brałem udział również w radach 

budowy i dotyczących zarówno parku tutaj obok przedszkola, jak i placu w centrum 

Przytocznej. Analizowałem wnioski do budżetu, te które wpłynęły jakby spoza rady, to był 

m.in. wniosek policji. Wpłynęła również interpelacja i odpowiedź na tą interpelację. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Danuta Szczyszyk odczytała: 

1) interpelację radnego Sylwestra Mędryka w sprawie zamontowania lustra przy 

skrzyżowaniu dróg powiatowej oraz odpowiedź Wójta na interpelację; 

2) wniosek do budżetu gminy na 2025 rok Radnej Marii Kuberskiej. 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski - wpłynęły wnioski, o których również 

wspominał Pan Przewodniczący Komisji Finansów, dotyczących zmian albo sporządzenia 

nowych miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego dla obszaru Goraj, 

Chełmsko, Nowa Niedrzwica, związanymi z farmami wiatrowymi. I wpłynęło do Rady 

Gminy również zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego. Jest ono 

związane z uchwałą dotyczącą diet sołtysów. Na tym moja praca w tym okresie 

międzysesyjnym się zakończyła. 

Ad 5. 

Informację o działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Przytocznej (załącznik nr 

3 do protokołu) przedstawiła Zastępca Kierownika Alicja Majewska-Cyranik. 

Następnie głos w dyskusji zabrali: 
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Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski –  dziękuję bardzo za bardzo 

krótkie i syntetyczne przedstawienie działalności. Ale naprawdę tak jest, bo na Komisji 

Edukacji mieliśmy okazję szczegółowo się zapoznać ze sprawozdaniem Pani Kierownik. 

I ten ogrom działań, wsparcia i realizacji różnego rodzaju programów jest duży, ogromny. 

Ja tutaj jeszcze wspomnę o dwóch, które jakby sam byłem między innymi zainteresowany 

realizacją tych programów, to jest ta opaska bezpieczeństwa - i tutaj mamy zapewnienie, 

że ten program będzie realizowany, a właściwie nawet modernizowany, aby jak najlepiej 

spełniał swoją funkcję. Oraz następna rzecz, która będzie realizowana, już tutaj Pani 

Kierownik zapewniała nas, że już jest na etapie realizacji tego wdrożenia projektu, to jest 

koperta życia. Tak te dwa programy, takie bezpośrednio związane z bezpieczeństwem 

osób, będą w dalszym ciągu realizowane. 

Wójt Bartłomiej Kucharyk – ja również serdecznie dziękuję za przygotowanie tego 

sprawozdania. Sprawozdanie najlepiej pokazuje, jak ogromną pracę wykonują 

pracownicy Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Nie chciałbym tutaj nikogo 

wyróżniać z imienia, nazwiska. Wszystkim z całego serca bardzo dziękuję, ponieważ 

często mam okazję - na co dzień też – przebywać z pracownikami i również 

współuczestniczyć we wszystkich zagadnieniach i działaniach, których już się podejmują. 

Tak że widzę to naocznie i z całego serca dziękuję. I tak jak Pani kierownik na koniec 

podsumowała, naprawdę takie określenia bardzo, bardzo trafne. Tak że życzę wam 

powodzenia w latach następnych. Przede wszystkim dziękuję za podejmowanie się 

realizacji takich zadań programowych, które są ponad podstawowy zakres waszych 

obowiązków. Za to, że skorzystacie z tych dofinansowań, za to, że podejmujecie się tych 

działań. One wszystkie oczywiście mają na celu troskę i opiekę mieszkańców naszej 

gminy, za co wam serdecznie dziękuję i co wy każdego dnia naprawdę swoją postawą 

potwierdzacie. I życzę wam jeszcze raz sił, i wytrwałości do czynienia tej pięknej misji, 

jaką jest właśnie tego rodzaju działalność, działalność pomocy społecznej, którą na co 

dzień niesiecie naszym mieszkańcom. Szanowni Państwo, też przy okazji chciałbym tutaj 

prosić o wyrozumiałość nie tylko pracowników, ale też mieszkańców, ze względu na to że 

podjęliśmy się ogromnej inwestycji związanej z przebudową, modernizacją Ośrodka 

Pomocy Społecznej. Nie mówiłem o tym w swoim sprawozdaniu, ale chciałbym teraz to 

podkreślić. Jest to, drodzy Państwo, potężna inwestycja. My sobie to nazywamy 

modernizacją. To jest inwestycja warta prawie 8 milionów złotych. Ja wiem, że my się na 

szczęście w gminie przyzwyczailiśmy już do tych milionów, do tych inwestycji. One na nas 

nie robią wrażenia. Ale pamiętajmy o tym, że Ośrodek Pomocy Społecznej został 

przeniesiony z budynku Ośrodka Zdrowia, jeśli tak można potocznie nazwać, gdzie 

warunki były bardzo trudne. Bez adaptacji i remontu praktycznie został przeniesiony do 

budynku po byłej szkole. I od początku mówiliśmy, że jak tylko się znajdą środki na 

modernizację tego obiektu, który dzisiaj nie jest dostosowany do realizacji tych zadań, 

które tutaj podejmuje i chciałby się podjąć w następnych latach, chcieliby się podjąć 

pracownicy Ośrodka Pomocy Społecznej, ten budynek będzie zmodernizowany. Przede 

wszystkim będzie nowoczesny, estetyczny, ale przede wszystkim też przebudowany. Już 
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nie będzie wielkich pomieszczeń klasowych, gdzie jest kilku pracowników, tylko każdy 

będzie miał swoje indywidualne biuro, gdzie będzie mógł pracować na najwyższym 

możliwym poziomie ze swoimi podopiecznymi. W związku z powyższym jest to potężna 

inwestycja, która na pewno w latach następnych przełoży się na poprawienie komfortu nie 

tylko pracowników, ale przede wszystkim efektywności ich pracy i będzie służył 

mieszkańcom naszej gminy, z czego ja osobiście się bardzo cieszę, ale też pozwoli na 

realizację zupełnie innych zadań, których do tej pory ośrodek nie mógł realizować, takich 

jak CIS czy wiele innych jeszcze zamierzeń, które tam będziemy realizować. Ale póki to 

nastąpi, trzeba się troszeczkę przemęczyć. Dobrze, że mamy tak ogromny budynek 

Gminnego Ośrodka Kultury, który nie trzeba było specjalnie adaptować pod potrzeby 

przejściowego funkcjonowania Ośrodka Pomocy Społecznej. Jak się przemęczymy, ten 

okres, to myślę, że potem już będzie tylko i wyłącznie lepiej. Tak że szybkiej adaptacji w 

tych nowych pomieszczeniach życzę i do mieszkańców też apeluję o wyrozumiałość. Jest 

to przejściowe, tymczasowe, na czas remontu. Nie da rady przeprowadzić tak ogromnego 

remontu - my tu mówimy o ściągnięciu dachu, który od lat przeciekał, o przebudowie ścian 

itd. Tego się po prostu nie da przeprowadzić. Można by było to robić, ale myślę, że 

pracownicy GOPS-u i budowlańcy bardziej by się umęczyli niż wyprowadzenie tego 

ośrodka na jakiś czas z tego miejsca i później powrotu w zupełnie innych, bardziej 

komfortowych warunkach. Jakie - to myślę, że Państwo przekonacie się nie tylko po 

wizualizacji, która już była powszechnie dostępna, ale również po wykonaniu tego 

zadania. Również posterunek policji, nad czym, Panie Kierowniku, bardzo ubolewamy, 

zostanie tymczasowo przeniesiony do Komisariatu Policji w Skwierzynie. Nie ma innej 

możliwości. Myśleliśmy o tym, żeby przenieść go na jakiś czas może do Urzędu Gminy, 

ale to są kwestie teleinformatyczne, zabezpieczeń, sieci różnego rodzaju, jakie tutaj 

funkcjonariusze policji z jakich korzystają. W związku z powyższym posterunek na ten 

czas będzie funkcjonował w Komisariacie Policji w Skwierzynie. Niemniej jednak też 

udostępnimy pomieszczenie w Urzędzie Gminy, jeśli chodzi o funkcjonowanie 

dzielnicowych, tak żeby w pracach urzędu, czyli od 7:30 do 15:30 z wyjątkiem środy, mogli 

też swoje zadania tutaj na miejscu realizować, żeby mieli tak zwany - w cudzysłowie - 

swój kąt, gdzie mogą ewentualnie swoje czynności przeprowadzić. Musimy jakoś przez 

ten czas wszyscy razem przebrnąć, przetrwać. Ale widać, że perspektywa tego, że będzie 

dobrze, jest zdecydowanie ważniejsza czy lepsza niż to, w jakich warunkach do tej pracy 

pracowali pracownicy Ośrodka Pomocy Społecznej. Jeszcze raz serdecznie dziękuję 

wszystkim osobom, które się przyczyniły do realizacji tej potężnej inwestycji, jak również 

jeszcze raz pracownikom - za ich pracę, wytrwałość, a przede wszystkim codzienne 

poświęcenie. Serdecznie dziękuję. 

Radny Konrad Golec – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, mam pytanie do 

Pani Kierownik w związku z tą nową formą świadczenia pomocy społecznej pod nazwą 

usługi sąsiedzkie. Czy seniorzy są zainteresowani w ogóle tą formą? W jakim to się 

odbywa wymiarze? Gdyby Pani zechciała kilka słów na ten temat. 
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Zastępca Kierownika OPS Alicja Majewsaka-Cyranik -   jeżeli chodzi o usługi 

opiekuńcze w formie usług sąsiedzkich, to w tym roku są zainteresowane dwie osoby. Są 

to seniorzy. Te usługi są świadczone w pełnych wymiarach, czyli pięć godzin tygodniowo. 

Na tym temat wyczerpano. 

Ad 6. 

Informację o sytuacji w rolnictwie na terenie Gminy Przytoczna odczytała 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Danuta Szczyszyk (załącznik nr 4 do protokołu). 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Na tym temat wyczerpano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził 20 minut przerwy w obradach. Obrady 

wznowił o godz. 15.32.  

 

Ad 7. Podjęcie uchwał:       

1) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Joanna Matuszewska, zgłaszając w imieniu 

wójta autopoprawki. Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady 

Gminy poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Jolanta Góra, Zbigniew 

Klusek, Maria Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, 

Mirosław Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Danuta 

Szczyszyk, Żaneta Wrona 

 Uchwałę zarejestrowano pod nr VIII.47.2024 – załącznik nr 5 do protokołu. 

2) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przytoczna na lata 2024-

2034 

Projekt uchwały wraz ze zgłoszonymi autopoprawkami omówiła Skarbnik Joanna 

Matuszewska. Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady 

Gminy poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne  

ZA (15) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Jolanta Góra, Zbigniew 

Klusek, Maria Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, 

Mirosław Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Danuta 

Szczyszyk, Żaneta Wrona 

Uchwałę zarejestrowano pod nr VIII.48.2024 – załącznik nr 6 do protokołu. 
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3) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Klubie Dziecięcym 

„Domiś” w Przytocznej 

Głos w dyskusji zabrali: 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski - Na temat tej uchwały 

rozmawialiśmy szeroko również na Komisji Finansów i chyba Oświaty również. Wiem, że 

w dniu wczorajszym odbyło się spotkanie z rodzicami dzieci. Rodzice zostali 

poinformowani o wszelkich zmianach. W związku z tym - nie wiem, czy jeszcze mają 

Państwo jakieś pytania? 

Skarbnik Joanna Matuszewska - zgłoszenie autopoprawki do § 3 projektu uchwały, 

co dotyczy klauzuli wejścia w życie w następującym brzmieniu: Uchwała podlega 

ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Lubuskiego i wchodzi w życie z dniem 

1 listopada 2024 roku. 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy poddał 

uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne  

ZA (15) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Jolanta Góra, Zbigniew 

Klusek, Maria Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, 

Mirosław Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Danuta 

Szczyszyk, Żaneta Wrona 

Uchwałę zarejestrowano pod nr VIII.49.2024 – załącznik nr 7 do protokołu. 

 

4) zmieniającej uchwałę w sprawie obniżenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

pedagogów, pedagogów specjalnych, logopedów, psychologów, doradców 

zawodowych i terapeutów pedagogicznych 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne  

ZA (15) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Jolanta Góra, Zbigniew 

Klusek, Maria Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, 

Mirosław Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Danuta 

Szczyszyk, Żaneta Wrona 
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Uchwałę zarejestrowano pod nr VIII.50.2024 – załącznik nr 8 do protokołu. 

 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Przytoczna w 2024 roku 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne  

ZA (15) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Jolanta Góra, Zbigniew 

Klusek, Maria Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, 

Mirosław Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Danuta 

Szczyszyk, Żaneta Wrona 

Uchwałę zarejestrowano pod nr VIII.51.2024 – załącznik nr 9 do protokołu. 

 

6) sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części nieruchomości na okres 

do 20 lat 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne  

ZA (15) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Jolanta Góra, Zbigniew 

Klusek, Maria Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, 

Mirosław Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Danuta 

Szczyszyk, Żaneta Wrona 

Uchwałę zarejestrowano pod nr VIII.52.2024 – załącznik nr 10 do protokołu. 

 

7) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Przytoczna  

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne  

ZA (15) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Jolanta Góra, Zbigniew 

Klusek, Maria Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, 

Mirosław Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Danuta 

Szczyszyk, Żaneta Wrona 

Uchwałę zarejestrowano pod nr VIII.53.2024 – załącznik nr 11 do protokołu. 
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8) w sprawie rozpatrzenia petycji o dodanie przystanku kolejowego w Przytocznej 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne  

ZA (15) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Jolanta Góra, Zbigniew 

Klusek, Maria Kuberska, Waldemar  Maciąg, Sylwester  Mędryk, Ewelina Mędykowska, 

Mirosław Romanowski, Sławomir Sprohs, Katarzyna Strylewicz, Angelika Sudoł, Danuta 

Szczyszyk, Żaneta Wrona 

Uchwałę zarejestrowano pod nr VIII.54.2024 – załącznik nr 12 do protokołu. 

Na tym punkt wyczerpano. 

Ad 8. 

W sprawach różnych głos zabrali:  

Radna Żaneta Wrona - Panie Wójcie, pytanie mam. Czy coś wiadomo na temat 

naszej remizy? To jedno. I drugie - czy byłaby możliwość poprawienia drogi z Krasnego 

Dłuska do Gaju? 

Wójt Bartłomiej Kucharyk - poprawienie drogi z Krasnego Dłuska do Gaju 

niezależnie od tego, jak by to ująć, jest oczywiście jak najbardziej możliwe. W kwestiach 

remizy... Nie, no to zawiedziony jestem, jeśli nie chodzi o nowy asfalt. Naprawdę, Pani 

mnie tutaj bardzo mocno zawiodła. Ale tak, będziemy z Panem prezesem na ten temat 

dyskutować. Nie tylko dyskutować, ale przechodzić do czynu, może tak to powiem. A jeśli 

chodzi o remizę, to jestem w stałym kontakcie zarówno z Panią, jak również z druhami  

z OSP. Działamy w tej sprawie. Sprawa jest może nie dość mocna, ale troszeczkę 

skomplikowana. Pewne kwestie trzeba jeszcze tutaj wyjaśnić. 

Radna Żaneta Wrona - bo na zebraniu sołeckim padła też propozycja, że jeżeli 

byłyby problemy z przejęciem tego budynku, czy w przyszłości ewentualnie można by 

było - mamy byłe boisko w Nowej Niedrzwicy, jeżeli byłaby możliwość pozyskania jakichś 

pieniędzy zewnętrznych na budowę właśnie w tym miejscu remizy? 

Wójt Bartłomiej Kucharyk - jeśli będziemy mieli możliwość systematycznego 

zwiększenia dochodów gminy, to na pewno tak. Jak Pani wie dokładnie, tutaj trwają 

intensywne prace na temat nowej fabryki, to są miejsca pracy, są oczywiście podatki. Jeśli 

to się uda zrealizować, tych środków finansowych będzie sporo, więc będziemy mogli te 

inwestycje realizować szybciej. Jeśli nie, to taką ewentualność też bierzemy pod uwagę. 

Ale czasowo trudno mi odpowiedzieć, kiedy to może zostać zrealizowane. 
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Ad 9. 

W związku z wyczerpaniem spraw i tematów zaplanowanych na niniejszą sesję 

Przewodniczący Mirosław Romanowski zamknął posiedzenie dziękując wszystkim za 

udział. 

                                        Przewodniczący Rady Gminy 

          ……………………………… 

                                        Mirosław Romanowski 

Protokołowała: insp. Anna Woźna 

 

 

 

 

Załączniki: 

1) listy obecności, 

2) sprawozdanie wójta z działalności o okresie międzysesyjnym, 

3) informacja o działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Przytocznej, 

4) informacja o sytuacji w rolnictwie na terenie Gminy Przytoczna, 

5) uchwała nr VIII.47.2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok, 

6) uchwała nr VIII.48.2024 w sprawie zmian Wieloletniej \Prognozy Finansowej Gminy 

Przytoczna na lata 2024-20-34, 

7) uchwała nr VIII.49.2024 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt 

oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Klubie Dziecięcym „Domiś”  

w Przytocznej, 

8) uchwała nr VIII.50.2024 zmieniającej uchwałę w sprawie obniżenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowiska 

kierownicze oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

pedagogów, pedagogów specjalnych, logopedów, psychologów, doradców zawodowych  

i terapeutów pedagogicznych, 

9) uchwała nr VIII.51.2024 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Przytoczna w 2024 roku, 

10) uchwała nr VIII.52.2024 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części 

nieruchomości na okres do 20 lat, 

11) uchwała nr VIII.53.2024 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

Przytoczna, 

12) uchwała nr VIII.54.2024 w sprawie rozpatrzenia petycji o dodanie przystanku kolejowego  

w Przytocznej. 

 


